
          

                  Výročná správa komisie JŠ za rok 2021    
 
 
Komisia pracovala  v zložení : 
Chodilová Iveta, Boumová Janette, Skatullová Jarka, Macko Oto, Macejko Radoslav, Sibal Jaroslav, 
Malík Zdeno    
  V priebehu roku 2021 sa komisia  v kompletnom zložení nestretla, stretnutia boli len formou 
individuálnych stretnutí a prostredníctvom  elektronickej  komunikácie . 
  
V rámci komisií sme v prvom roku činnosti dotvárali a riešili funkčnosť smernice pre JŠ ktorá sa 
zatiaľ javí v praxi ako vyhovujúca. Podľa jej kritérií sa uskutočnilo viacero pretekov po celom 
Slovensku  s pozitívnym ohlasom. 
Schvaľovali sa rozpisy pre preteky JŠ a hľadali sme riešenia pre možnosť  získania ekonomickej a 
materiálnej podpory pre školy.   
 
 Počet  jazdeckých škôl  - 13 
 Školy, v ktorých sa organizovali preteky – 9 
 Počet pretekov – 23 
 Počet členov JŠ  - 634  ( tvoria štvrtinu členskej základne SJF v roku 2021) 
 
Financie 2021 
Od medzinárodnej  jazdeckej federácie FEI sa nám podarilo získať   8 806,69 € ktoré sa rozdelilo 
medzi  13 jazdeckých škôl SJF, pričom každá JŠ obdržala 677,43 € (769,23 CHF): 
Ďalej sa komisii podarilo získať nemeckého sponzora na materiálne vybavenie pre školy v hodnote 
cca 20 000€, toto vybavenie bolo rozdelené medzi 11 škôl zo všetkých regionov.  Zvyšné školy budú 
obdarované v tomto roku. 
 Príspevok  pre športovcov do 23 rokov nám, žiaľ, Ministerstvo školstva vedy  výskumu a športu SR  
pre rok 2021 pre jazdcov jazdeckých škôl pre neakceptovanie  kritérií neschválilo.  Na problematike 
je nutné ďalej pracovať. 
 
Koncepcia rozvoju  JŠ 
V roku  2022 je aktuálne registrovaných 16 JŠ. 
Väčšina škôl je aktívna a už v tomto roku usporiadala preteky podľa smernice pre JŠ. 
Momentálne máme registrovaných  pod jazdeckými školami cca 250 jazdcov. 
V tomto roku by sme ako komisia radi našli spôsob, ako v prospech škôl získať štátne dotácie. 
 
Ako možná,  sa ukazuje cesta vytvorenia SZVJ pre jazdcov jazdeckých škôl, ktorá je jednou z 
podmienok pre dotovanie športovca do 23 rokov.  Pokiaľ to nedoriešime,  jazdecké školy nemajú 
žiadnu garantovanú finančnú podporu. Nakoľko v roku 2021 tvorili až ¼ členskej základne SJF  je 
potrebné vytvoriť stratégiu pre ich podporu a tým motivovať  jazdecké školy k registrácii  v SJF.  
Túto tému sme otvorili na májovom stretnutí  komisií a predsedníctva 2022. 
Aj v roku 2022 máme  prisľúbenú sponzorskú materiálnu výpomoc od nemeckého Loesdau,  teda 
budú obdarované postupne všetky školy.  Jedná  sa o športové oblečenie pre jazdcov  a jazdeckú 
výstroj pre kone. 
 
Celkovo jazdecké školy avizujú záujem verejnosti  o jazdectvo a predpokladajú zvyšovanie členskej   
základne, čo však nie je zárukou vstupu ich členov  do SJF.   
 
 



          

v Bratislave 6.6.2022 
 
Vypracovala: Chodilová Iveta 


